



NCF Region Vest

## PROTOKOLL

### Styremøte 1 – 2020 NCF Region Vest

Dato: 6.1.2020

Tid: 19:00 – 21:00

Sted: Idrettens Hus

Tilstede: Geir Iden, Rune Torkildsen, Anders N. Soleim, Olav Byrkjeland, Toril Røe Utvik

Forfall: Line Sagstad, Brit Dyngeland, Are Iversen

	Sak	Aksjoner	Ansv.
1	<b>Godkjenning av agenda og møtereferat</b> Agenda og møtereferat godkjent.		Toril
2	<b>Statusrapport utvalg/ansvarsområder</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Sportslig utvalg:</b><ul style="list-style-type: none"><li>○ Planlegging banesamling januar i rute.</li><li>○ Behov for entydige meldinger ang uttak.</li><li>○ Ambisjon om deltagelse i minst tre ritt med regionslag (Morgendagens Helter, U6, og Tour de Himmelfart)</li><li>○ Ønskelig med egne trøyer for regionen (anslagsvis 30 trøyer)</li><li>○ Trenerforum avholdes etter banesamling med oppsummering av prosjektene</li></ul></li><li>• <b>Utvalg jentesatsing</b><ul style="list-style-type: none"><li>○ Aktiviteter gjennomføres i hht plan.</li></ul></li><li>• <b>Anleggsutvalg</b><ul style="list-style-type: none"><li>○ BA har vist interesse for å skrive om planene for sykkelbane på Flaktveit</li></ul></li><li>• <b>Terminliste/teknisk</b><ul style="list-style-type: none"><li>○ Terministemøte avholdt før jul. Datoer satt for ritt i regionen.</li></ul></li><li>• <b>Materialforvalter/sosialt</b><ul style="list-style-type: none"><li>○ Ingen saker</li></ul></li><li>• <b>Økonomi</b><ul style="list-style-type: none"><li>○ Søknad om MVA kompensasjon godkjent</li><li>○ Utbetaling til North Cycling som ikke var utført blir fulgt opp.</li></ul></li></ul>	<p>SU følger opp planlegging videre</p> <p>Olav/Are avklarer antall og str og sjekker leberandør Olav/Are koordinerer med Are A.</p> <p>Oversikt over ritt legges ut</p> <p>Rune følger opp mot Nils Olaf</p>	<p>Olav/ Are</p> <p>Geir</p> <p>Rune</p>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Ønskelig å kjøpe hjelp for gjennomgang av regnskapet</li> <li>○ Foreløpige tall viser at vi går omtrent i null (muligens et lite overskudd)</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>Informasjonsflyt/kommunikasjon</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Informasjon deles på nettside og FB</li> <li>○ Nyhetsbrev utarbeides og legges ut</li> </ul> </li> </ul>	Legge ut infobrev på FB	Rune Rune/ Anders  Toril
3	<b>Nyhetsoppdatering</b> Administrativt: <ul style="list-style-type: none"> <li>● NCF ting arrangeres 7.mars</li> </ul> Sportslig: <ul style="list-style-type: none"> <li>● Ingen saker</li> </ul>		
4	<b>Regionsting 2020:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Årsmøtedato satt til 1.3.2020 kl 12:00</li> <li>● Møte avholdes på Idrettens Hus, med servering av lunsj</li> <li>● Valgkomite: Ole Harald Utvik (Bergen CK) og Remi Andre Sortland (Stord SK). Line og Rune på valg.</li> <li>● Informasjon om årsmøtedato og saksliste legges ut på nettside og FB + Messenger gruppe + mail</li> <li>● Frist for å sende inn saker settes til 1. februar</li> <li>● Årsmøtepapirer: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Innkalling - Toril</li> <li>○ Saksliste - Toril</li> <li>○ Årsmelding – Toril/Are/Rune/Geir</li> <li>○ Regnskap og budsjett – Rune/Anders</li> </ul> </li> </ul>	Bestille lokale Bestille servering  Igangsette valgkomitearbeid  Igangsette utarbeidelse av årsmøtepapirer	Geir Brit  Toril  Toril Toril  ALLE
5	<b>Årshjul og Årsplan:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Forslag til årshjul og årsplan ble godkjent med noen endringer</li> </ul>	Oppdateres og legges i TEAMS	Toril
6	<b>Neste møte:</b> <b>Mandag 3 februar 2020 kl 19:00 - 21:00 Idrettens Hus</b>  <b>Mulige saker for kommende møter:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● MC rolle i f t politivakter i ritt</li> <li>● <i>Plan for å ta ansvar for større arrangement kommende år</i></li> <li>● <i>Videre arbeid med Are I sitt prosjekt</i></li> <li>● Rutiner for håndtering av nødsituasjoner på reise/ritt</li> <li>● Plan for temakvelder?</li> </ul>		Toril